
 

 
REFERAT 

REPRÆSENTANTSKABSMØDE DANSK SKOLEIDRÆT KREDS FYN 
ONSDAG D. 20. MARTS 2024 KLOKKEN 12.15 

Skoleidrættens Hus, Nørrevoldgade 37, 5800 Nyborg 
 
Deltagere:  
Randi, Heidi, Trine, Åse, Peter og Mark fra Dansk Skoleidræt Kreds Fyn 
Preben (dirigent), Bjørn (generalsekretær for Dansk Skoleidræt), Pernille (lærer på 
Næsby Skole), Lars (Sanderumskolen), Søren (Sanderumskolen), Jens 
(Vestermarkskolen fra Vester Skerninge) og Pernille (Svanninge Skole) 
 
Repræsentantskabsmøde i. h. t. vedtægterne:  
 
1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslår valg af Preben Hansen 
 

2. Optagelse af enkeltmedlemmer (gældende til næste repræsentantskabsmøde) 
Bestyrelsen foreslår optagelse af Randi Fechtenburg, Jacob Kjær Hansen, Peter 
Jørgensen 
 

3. Aflæggelse af beretning 
Formandens skriftlige beretning er vedhæftet – kan også læses på 
https://skoleidraet.dk/kredse/fyn/repraesentantskabsmoede-2024/ eller her: 
https://skoleidraet.dk/media/6355678/2023-formandsberetning-ds-fyn.pdf  
 
Randi gennemgår hendes beretning, som kan nærlæses via links’ene. Generelt set 
laver kredsen mange forskellige stævner, dog savner vi alligevel større tilmelding 
til enkelte stævner. Bestyrelsen drøfter, hvordan det kan blive bedre. 
Bjørn tilføjer til sidst, at han er tilfreds med kredsens arbejde, og der har været 
travlt på hovedkontoret de sidste par dage pga. regeringens udspil om en ny 
folkeskoleaftale, hvor bl.a. idræt ikke længere skal være et prøvefag. 
 

4. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 
Regnskabet findes på  
https://skoleidraet.dk/kredse/fyn/repraesentantskabsmoede-2024/  
 
Peter beretter udførligt om regnskabet, som kan tilgås via linket. 
 

https://skoleidraet.dk/kredse/fyn/repraesentantskabsmoede-2024/
https://skoleidraet.dk/media/6355678/2023-formandsberetning-ds-fyn.pdf
https://skoleidraet.dk/kredse/fyn/repraesentantskabsmoede-2024/


 

5. Behandling af indkomne forslag 
Kreds Fyn indstiller til at forhøje kontingentet 1 kr. pr. elev dvs. et medlemskab 
stiger fra 7 kr. til 8 kr. pr. elev fra 2025 
 

6. Drøftelse af de fremtidige aktiviteter 
Herunder nyt fra Dansk Skoleidræt - landsorganisationen 
 
Bjørn fortæller om den seneste tid ifm. regeringens udspil om en ny 
folkeskoleaftale og formanden for Dansk Skoleidræt var til møde med 
undervisningsministeren mandag den 18/3. De fik en masse information, men 
vidste ikke, at undervisningsministeren ville komme med en ny folkeskoleaftale 
kort tid efter. Bjørn har på vegne af Dansk Skoleidræt udtalt sig om, hvordan den 
nye folkeskoleaftale rammer idrætsfaget til folkeskolen.dk her: 
https://www.folkeskolen.dk/afgangsprover-idraet-skolepolitik/idraet-mister-
timer-og-bliver-et-provelost-fag-i-ny-skoleaftale/4760663  
Bjørn fortæller om årsberetningen, som kan nærlæses her: 
https://www.aarsberetning.skoleidraet.dk/#viden-og-samarbejde-2023  
 

7. Fremlæggelse og godkendelse af budget, herunder fastsættelse af skolernes 
kontingent 
Forslag til budget er vedhæftet sammen med regnskabet. 
Forslag til at kontingentet stiger 1 kr. pr. elev, dvs. et medlemskab koster 8 kr. pr. 
elev. 
 
Begge forslag er godkendt. 
 

8. Kredsbestyrelse 
Formanden Randi Fechtenburg - er på valg og er villig til genvalg 
 
Randi er genvalgt som formand. 
 
Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Bestyrelsen består foruden formanden af 
Heidi Simonsen, Sanderumskolen 
Jacob Kjær Hansen 
Mark Vikkelsø Hansen, Tallerupskolen 
Jesper Andersen, Aarupskolen 
Gitte Kingo, Otterup Skole 
 

https://www.folkeskolen.dk/afgangsprover-idraet-skolepolitik/idraet-mister-timer-og-bliver-et-provelost-fag-i-ny-skoleaftale/4760663
https://www.folkeskolen.dk/afgangsprover-idraet-skolepolitik/idraet-mister-timer-og-bliver-et-provelost-fag-i-ny-skoleaftale/4760663
https://www.aarsberetning.skoleidraet.dk/#viden-og-samarbejde-2023


 

På valg er: 
Trine Lund, Frøbjerg-Orte Friskole - er på valg og modtager ikke genvalg 
Kathrine Kvist, Vestre Skole, Svendborg - er på valg og er villig til genvalg 
Åse Limkilde, Brobyskolerne - er på valg og er villig til genvalg 
Per Jørgensen, kasserer - er på valg og er villig til genvalg 
 
Kathrine, Åse og Peter er genvalgt som bestyrelsesmedlemmer. 
 
I stedet for Trine Lund foreslår bestyrelsen valg af 
Rune Thrane Amby, Vestre Skole Middelfart - er villig til valg 
 
Rune ønsker ikke at stille op til bestyrelsen alligevel i denne omgang. 
 
Suppleant til kredsbestyrelsen 
Alexander Danker, Sct. Hans Skole 
 
1 revisor 
Bestyrelsen foreslår valg af Lene Mygenfordt 
 
1 revisor suppleant 
Ole Thaisen 
 

9. Fastsættelse af tid og sted for næste repræsentantskabsmøde 
Bestyrelsen foreslår en dag i marts 2025 og indstiller til repræsentantskabet at 
bemyndige bestyrelsen til at finde velegnet dato og sted for afviklingen af mødet. 
 
Det er godkendt. 
 

10.  Evt. 
 
Der var ikke noget til eventuelt, så Randi afslutter mødet og siger tak til de 
fremmødte. 


